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Sent: Wed 12/2/2020 7:54:36 PM

Subject: nieuwe ontwikkelingen IC opschaling en overzicht voor Ronnieaanleveren

Received: Wed 12/2/2020 7:54:37 PM

Ha allen

Hierbij wat nieuwe ontwikkelingen rond het IC dossier en een vraag aan jullie om wat aan te leveren (op verzoek Sl 52 |
Na telefoontje EE:

De regio Limburg gaat akkoord met de lijst zoals wij hem hebben vastgesteld (dus die 14 bedden die ze teveel zouden

hebben laten ze zitten)
- De regio Brabant gaat ook akkoord met onze lijst (ze hadden nooit echt een bezwaar maar waren het ook niet helemaal

eens met de uitgangssituatie)
- Bij Isala klopt het basisaantal wat wij hadden niet, dat moet echt 32 zijn ipv 34. (Voorstel van mij zou zijn om dat aan te

passen en deze twee bedden weg te schrappen. Hoeft nu nog niet, even afwachten wat we van het LNAZ krijgen over de

basisaantallen va dere ziekenhuizen)
- Regio Nijmegen: aat terug naar haar ziekenhuizen om nog een keer te kijken hoe het nu zit.

Lijst uitgangssituatie:
- Het LNAZ is bezig met een inventarisatie van de uitgangssituatie (die volgens veel ziekenhuizen niet klopt).
- Ik ga morgen bellen dat als wij een nieuw uitgangssituatie overzicht krijgen dat ik daar dan de handtekening van

nder wil hebben inclusief een uitleg waarom de getallen nu anders zijn dan in het LNAZ rapport en

in onze lijst.
- Als we de lijst hebben kijken we wel wat de verschillen zijn en of we ze kunnen schrappen

erie HEXEN- De 6 ziekenhuizen zeggen nu dat een mogelijke oplossing vanuit de zorgverzekeraars niet genoeg is maar dat ze

vasthouden aan het aantal bedden wat zij in fase 2 en 3 willen (wat afwijkt van onze lijst)
-

Ei
oplossing dat er extra geld komt vanuit het ministerie van financién

gaat bellen met [Een aangeven dat alle onderhandelingen over wat de NVZ allemaal wil voor 2021

opgeschort worden totdat dit ons inziens slechte plan van tafel is. Het BO vrijdag gaat dan niet door.
- Eind deze week stuurt de landsadvocaat een brief dat alle correspondentie voortaan naar haar gericht moet worden en

dat het voorstel wat ze doen wat ons betreft geen oplossing is.

Informatie vor fii anieveren:
- Willen jullie voor de 6 ziekenhuizen op een rij zetten wat wij in onze lijst hebben staan per fase en wat zij willen per fase

(wat ze in hu brieven zeggen). Ik had dat al eens gedaan voor 4 ziekenhuizen, dus dat kun je gebruiken (wel even

checken) en dan aanvullen met de 2 andere ZH

- zou jij dan willen aangeven hoeveel geld ze extra zouden krijgen als we mee zouden gaan in hun voorstel in

fase 2 en 3. Dus bij deventer, wat krijg je extra voor 1 bed meer in fase 2 en 2 bedden meer in fase 3. En zou je een

inschatting kunnen maken hoeveel ze van de zorgverzekeraar zouden krijgen in fase 1 per bed (dat weten we nog niet

door de onderhandelingen maar een inschatting is oke) en daarbij ook kunnen aangeven wat dan het verschil is met wat

ze per bed in de subsidieregeling zouden krijgen.
- Als het lukt om dit vrijdag aan te leveren zou dat heel mooi zijn.

Cijfers

Deventer 12 0 2 4 18

Ziekenhuis:

VWS: 13 2 i 2 18



Isala: 32 0 10 12 54

VWS: 34 2 6 12 54

Gelderse 12 0 5 3 20

vallei:

VWS: 14 2 2 2 20

Rijnstate: 14 0 8 6 28

VWS: 17 2 4 5 28
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